## COMUNICAT

L'Ajuntament de Montanejos ens havia contractat per tocar al seu poble el dia 27 de novembre amb motiu del Dia internacional contra les violències masclistes. Havíem tancat el concert en setembre, l'Ajuntament ja tenia el cartell fet i penjat a les xarxes i nosaltres ja havíem comptat amb totes les persones que fan possible un concert de Tito. Però, ahir, 11 de novembre, se'ns va comunicar que l'alcalde havia decidit cancel·lar el nostre concert perquè havia sabut que cantem en valencià. L'explicació que vam rebre va ser que, els caps de setmana, pel poble apareixen individus d'extrema dreta i volien evitar possibles aldarulls.

Nosaltres no dubtem de què són capaços estos individus, però trobem molt greu que, des de les institucions, se'ls cedisca l'espai per por, que un ajuntament els done poder sobre les seues decisions. No podem deixar de pensar que les que fem un pas enrere som nosaltres i la llengua. Que les manifestacions antifeixistes o en defensa de la nostra llengua i cultura estan hipervigilades per la policia, però després no hi ha recursos per a controlar uns possibles aldarulls en un concert.

Nosaltres continuarem cantant i parlant en valencià i esperem que, en el futur, les institucions que es troben en una situació com esta no cedisquen espais a l'extrema dreta violenta. Si deixem de fer les coses per por i poden dir-nos com hem de parlar, han tornat a guanyar. Contra el feixisme, ni un pas enrere!

## Traducción COMUNICADO Tito Pontet

El Ayuntamiento de Montanejos nos había contratado para tocar en su pueblo el día 27 de noviembre con motivo del Día internacional contra las violencias machistas. Habíamos cerrado el concierto en septiembre, el Ayuntamiento ya tenía el cartel hecho y colgado en las redes y nosotros ya habían contado con todas las personas que hacen posible un concierto de Tito. Pero, ayer, 11 de noviembre, se nos comunicó que el alcalde había decidido cancelar nuestro concierto porque había sabido que cantamos en valenciano. La explicación que recibimos fue que, los fines de semana, por el pueblo aparecen individuos de extrema derecha y querían evitar posibles altercados.

Nosotros no dudamos de qué son capaces de estos individuos, pero encontramos muy grave que, desde las instituciones, se les ceda el espacio por miedo, que un ayuntamiento les dé poder sobre sus decisiones. No podemos dejar de pensar que las que dan un paso atrás somos nosotros y la lengua. Que las manifestaciones antifascistas o en defensa de nuestra lengua y cultura están hipervigiladas por la policía, pero después no hay recursos para controlar unos posibles disturbios en un concierto.

Nosotros continuaremos cantando y hablando en valenciano y esperamos que, en el futuro, las instituciones que se encuentren en una situación como ésta no cedan espacios a la extrema derecha violenta. Si dejamos de hacer las cosas por miedo y pueden decirnos cómo hemos de hablar han vuelto a ganar. ¡Contra el fascismo, ni un paso atrás!